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Vážení spoluobčané, milí přátelé,
rok se nám přehoupl do posledního čtvrtletí, noc je 

delší než den a my se pomalu začínáme těšit na zimu.
V  úvodu chci poděkovat všem občanům, kteří mi 

projevili při volbách svým hlasem důvěru. Pokračuji 
v práci starostky s nadšením snad větším než před 4 lety 
a naivitou určitě menší než před 4 roky. Být komunálním 
politikem není jednoduché, někdy není snadné potěšit 
svým rozhodnutím všechny a  všem vyhovět. Jsem si 
vědoma, kým jsem byla zvolena a  pro koho jsem šla 
svou práci dělat. Takže s  kolegy a  kolegyněmi 
ze  zastupitelstva městyse se  těšíme minimálně pro 
následující 4 roky. Děkujeme! Pro zajímavost doplňuji, že 
průměrný věk zastupitele se oproti předchozímu období 
snížil o 8 let na 43 let.

V tomto období máme rovněž velké plány, však jsme 
je prezentovali před volbami. Vše závisí na stavu obecní 
pokladny, budeme se snažit maximum plánů zrealizovat.

Co se  týká lékařského domu, ten je nyní takřka 
hotový, připravujeme se na složitou kolaudaci. V patře 
vznikne byt a  nebytový prostor, do  kterých budeme 
hledat od nového roku nájemníky.

V kulturním domě nyní více bouráme než stavíme, 
ale pracovat se  bude celou zimu, neboť je stavba pod 
střechou, aby mohlo být v květnu hotovo.

Na Horním byla konečně vystavěna tolik let 
slibovaná ČOVka. Těm, kteří tam dosud nebyli, 
doporučuji se na místo dojít podívat, vzniklo nám tam 
moc hezké a navíc i užitečné místo.

V  následujícím období nás čeká několik kulturních 
a  společenských akcí a  těším se, že se  na některých 
uvidíme. V  pátek 25.  11.  se  koná tradiční rozsvěcení 
vánočního stromečku a jarmark pro Stonožku.

Krásný čas plný pohody vám přeje vaše starostka.

Slovo starostky

Slavnostní přivítání prvňáčků

Boží muka v Dolním Bukovsku
V letních měsících prošla důkladnou opravou boží 

muka vedle autobusové zastávky v Dolním Bukovsku. 
Na  projekt "Oprava – boží muka sv. Floriána Dolní 
Bukovsko" z Programu obnovy venkova Jihočeského 
kraje byla poskytnuta od  Jihočeského kraje dotace 
ve  výši 120.000  Kč z  celkové částky 325.000  Kč. 
Po historickém průzkumu se do božích muk navrátila 
i zrestaurovaná původní socha sv. Jana Nepomuckého.

Děkujeme Jihočeskému kraji 
za poskytnutí dotace!

Čistička odpadních vod Horní Bukovsko



 3

Zápis z 71. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 24. 8. 2022
Přítomni: všichni radní
Projednáno:
RM provedla kontrolu došlých 

faktur a  platby provedené přes 
pokladnu. Stav finančních prostřed-
ků k 22. 8. 2022 je 23 755 037 Kč. Ještě 
nebyla připsána půjčka ve  výši 
5 milionů Kč.

Starostka informovala o  akci, 
komplexní rekonstrukce J. Koláře, 
dnes se  konal kontrolní den a  v 
důsledku deštivého počasí, nepřed-
pokládaného podloží a  většího 
množství přípojek k  připojení než 
bylo v  projektu, bude termín 
zhotovení prodloužen do 25. 9. 2022. 
S  projektem souvisí i  vícepráce 
a  m é n ěp r á c e . S e z n a m b u d e 
předložen do konce příštího týdne. 

Občan z  D. Bukovska žádá 
o  pronájem obecního sálu na  Hor-
ním. V  sále se  bude konat oslava 
70.  narozenin. RM schvaluje proná-
jem sálu KD HB za 1  000  Kč. 
Hlasování: 5/0/0.

Zahrádky v  lokalitě U  Cihelny. 
Rada projednala návrhy na pronájem 
uvolněných zahrádek z  aktuálního 
pořadníku zájemců. ZM schvaluje 
pacht zahrádky č. 5, č. 8, č. 11 
za  cenu 10  Kč/m2 od 1.  1. 2023 
zájemcům z  pořadníku na  dobu 
neurčitou. Hlasování: 5/0/0.

Starostka informovala o  poža-
davku občana ze  Hvozdna, který 
žádá zpevnění cesty aspoň recy-
klátem, vozovka je vymletá a  je 
velmi obtížné tudy projet. Jakmile 
budeme mít k  dispozici techniku, 
cestu zpevníme.

Starostka informovala radní 
o  situaci v  podporovaných bytech. 
Nyní se  uvolnil 1  byt. Městys má 
několik žadatelů o  byt. Rovněž 
se předpokládá, že aspoň 1 z provo-
zoven se  zkolauduje na  byt . 
Z  aktuálních žádostí tedy starostka 
navrhuje uzavřít nájemní smlouvu 
s  občankou z  D. Bukovska. RM 
schvaluje uzavření nájemní smlouvy 
na dobu určitou, od 15. 9. 2022 do 31. 
12. 2023 za cenu 3 000 Kč měsíčně + 
2  0 0 0  K č z á l o h y n a  s l užb y. 
Hlasování: 5/0/0.

Starostka informovala o podnětu 
občanů, že v  lokalitě Nového Dvora 
je nebezpečný pes. Majitel tvrdí, že 
pes není nebezpečný. RM navrhuje 
podat podnět na  Městský úřad 
do  Týna, neboť tudy vede vycház-
ková stezka a  je zde vysoké nebez-
pečí napadení psem.

Manže lé z  DB se  obrát i l i 
na  zastupitelstvo s  tím, že požadují 
nápravu stavu na  komunikaci 
Na  Chobotě, kdy při přívalových 
deších dochází k lokálním povodním 
s tím, že pojišťovny již nechtějí plnit. 
Starostka záležitost projednala 
na  SÚS s  tím, že nám bylo dopo-
ručeno vybudovat odtokový kanál 
v ulici Na Chobotě. Starostka poptá 
řešení u  společnosti Swietelsky 
stavební s.r.o., kteří zde mají velkou 
stavbu a  techniku. Starostka ještě 
upozornila na 2 kanály v  ulici 
Týnské, které má SÚS také povinnost 
dát do pořádku.

Starostka opakovaně otevřela 
debatu o atletickém oválu. Je 
pravdou, že ovál není asi věcí 
základní infrastruktury, na  druhou 
stranu městys chce poskytnout 
zázemí pro sportovce různých 
odvětví. Přestože ne všichni radní 
jsou pro, starostka prosazuje 
vybudování oválu a s tím spojených 
prací spočívajících ve  vyrovnání 
hřiště. Obzvláště, když máme dotaci 
z  MMR ve  výši 5  milionů Kč. 
Starostka navrhuje poptat zhotovi-
tele oválu, o  výběru rozhodne 
zastupitelstvo. Letos bude dokončen 
Lék. dům i ulice J. Koláře. V prvním 
pololetí bude dodělán KD, sice 
máme veliké investiční náklady, ale 
také máme i  vyšší daňové příjmy. 
Termín zahájení by byl po  zimě. Z. 
Tůma by viděl na  místě raději 
sportovní halu. Starostka navrhuje 
jmenovat komisi pro otevírání 
obálek. Termín otevírání obálek bude 
12.  9. 2022 v 9 hodin. RM schvaluje 
komisi na  otevírání obálek pro akci 
na  atletický ovál ve  sportovním 
areálu v  DB: Ivana Makovičková, 
Petr Malecha, Tomáš Pavlásek, 

náhradníci: J. Klika, J. Brčák, A. 
Šubrtová. Hlasování: 5/0/0.

Kapela Marathon požádala 
o  nájem sportovního areálu za  ú-
čelem konání hudební produkce – 
akce oslavy výročí založení kapely 
Marathon. Starostka navrhuje pro-
najmout prostor, kde se zábava bude 
konat za 5  000 Kč na  akci s  tím, že 
žadatelé složí ve  stejné výši i kauci, 
která zajistí, že areál bude navrácen 
bez poškození a  uklizený. RM 
schvaluje pronájem horního hřiště 
ve  sportovním areálu v DB na  den 
9. 9. za 5 000 Kč + 5 000 Kč vratnou 
kauci za  účelem konání hudební 
produkce. Hlasování: 5/0/0.

RM schvaluje uzavření smlouvy 
o  zř ízení věcného břemene – 
spočívající ve zřízení kapličky na po-
zemku parc. č. 209/3 v  kú. Dolní 
Bukovsko se  společností EG.D, a.s., 
IČ 280 85 400 za úplatu 2 000 Kč bez 
DPH. Schvaluje se za účelem přelož-
ky NN Dolní Bukovsko. Hlasování: 
5/0/0.

RM schvaluje uzavření smlouvy 
o  zř ízení věcného břemene – 
spočívající ve zřízení kapličky na po-
zemku parc. č. 310 v  kú. Popovice 
u  Dolního Bukovska se  společností 
EG.D, a.s. za  úplatu 1  000  Kč bez 
DPH. Schvaluje se za účelem realiza-
ce úpravy NN. Hlasování: 5/0/0. 

RM schvaluje uzavření smlouvy 
o  zř ízení věcného břemene – 
spočívající ve  zřízení kapličky 
na  pozemku parc. č. 2772/37, 48/2, 
50/3, 50/4 v  kú Dolní Bukovsko 
se  společností EG.D, a.s. za  úplatu 
9  200 Kč bez DPH. Schvaluje se  za 
účelem realizace úpravy NN. 
Hlasování: 5/0/0.

Z. Tůma kritizuje zhotovení 
osvětlení kapličky na  náměstí 
Jiráskovo. Dále plánované práce 
na  koupališti. Vzhledem ke  zvýšení 
dna bude v  brouzdališti nižší hla-
dina a voda se bude kazit. Navrhuje 
brouzdaliště zrušit, udělat místo 
toho pláž a  lépe se  bude pečovat 
o zbylou vodní plochu.

Z úřadu městyse
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30. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko ze dne 8. 9. 2022

Z úřadu městyse

Zápis z 72. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 14. 10. 2022

Přítomni: JUDr. Eva Bartošová, 
Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír 
Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana 
Makovičková, Petr Malecha, Franti-
šek Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš 
Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. 
Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma.

Omluveni: Ing. Jan Zasadil 
(dostavil se  v 18.13  hod.), Božena 
Janečková.

Projednáno:
Schválení zhotovitele akce 

„Rekonstrukce MK ulic U  Hřiště 
a Luční“

Na akci byla schválena dotace. 
Při výběrovém řízení byla pro 
zhotovení akce ze  tří nabídek 
vybrána nabídka společnosti JEZZ 
s.r.o., Roudné  s  nabídkovou cenou 
ve výši 1 753 981,74 Kč bez DPH.

Zastupitelé v  souvislosti s  re-
konstrukcí MK probírali nutnost 

Přítomni: I. Makovičková, J. 
Klika, P. Malecha, T. Pavlásek, Z. 
Tůma

Projednáno:
RM provedla kontrolu došlých 

faktur a  platby provedené přes 
pokladnu. Stav finančních prostřed-
ků k 14. 10. 2022 je 18 294 413 Kč.

Tržní cena palivového dříví 
roste, stejně tak cena za dopravu. 
Městys již nebude prodávat zájem-
cům, kteří nejsou naši občané, neboť 
ho není tolik a není to pro městys 
výhodné. RM schvaluje prodejní 
cenu palivového dříví místním 
občanům za 800  Kč metr + 15  % 
DPH + 1 350 Kč + 21 % DPH za do-
pravu. Cena samovýroby dřeva byla 
stanovena na 400  Kč metr + 15  % 
DPH. Hlasování: 5/0/0.

Starostka informovala radní 
o  novém geometrickém plánu 
na  ulici J. Koláře. V  důsledku 
rekonstrukce bude změněn stav a dle 
návrhu vychází převod 133  m2 
z městyse na  SÚS a 416 m2 ze  SÚS 
na  městys, tj. 283  m2 přibyde mě-
stysi.

Starostka navrhuje zveřejnit 
záměr prodeje traktoru s  čelním 
nakladačem zn. Zetor. V  současné 
době nemá technickou. Bude prodán 
nejvyšší nabídce. RM schvaluje 
zveřejnění záměru na  prodej trak-
toru s  nakladačem tov. značky 
ZETOR 7211, rok výroby 1985, SPZ 
CE 65-74. Hlasování: 5/0/0.

Starostka informovala radní, že 
zájemkyně o  byt nakonec půjde 
do bytu v ČB a tedy o podporovaný 
byt nemá zájem. Byt zůstane nyní 
volný pro případy havarijní události 
nebo naléhavého zájmu. Např. nyní 

starostka eviduje zájemkyni, která 
potřebuje půl roku bydlet po  dobu 
rekonstrukce. Starostka doplnila, že 
v  tomto roce bude restrukturalizace 
jednoho podporovaného domu 
s byty na dům pro seniory.

J. Klika se  s ostatními členy RM 
slavnostně rozloučil, poděkoval 
za  spolupráci a  za Horní Bukovsko 
a  přednesl následující požadavky: 
opravu střechy na  sále, vyřešit 
křižovatku u  Šoukalů, zprojektovat, 
aby byla kolmo na  komunikaci, 
popřál mnoho štěstí v  násl., období 
i osobním životě a pozval přítomné 
na 18.  hodinu na  exkurzi na  novou 
ČOV na Horní.

Starostka informovala o  stavu 
události s  domem V  Hradu 33. 
Vzhledem k tomu, že kupující dosud 
nesložil kupní cenu, budeme dům 
opět inzerovat s  kupní cenou 
5,1  milionu. Ten, kdo první složí 
kupní cenu, tomu bude dům prodán.

Z. Tůma navrhuje umístění 
dopravní značky zákaz zastavení 
před budovou úřadu a  budovu 
pošty. Nevhodným parkováním 
vzniká nebezpečná dopravní situace. 
Starostka reagovala, že je chytrému 
řidiči zcela zřejmé, že se v těchto 
místech nedá parkovat a těm 
ostatním nepomůže ani dopravní 
značka.

RM schvaluje uzavření pachto-
vní smlouvy s  žadatelem, jehož 
předmětem je část pozemku parc. č. 
2448/1 o  výměře 30 m2 v  kú Dolní 
Bukovsko, Luční ulice, na  dobu 
neurčitou. Smlouva bude uzavřená 
od 1. 11. 2022. Výše pachtovného činí 
100 Kč/m2. Hlasování: 5/0/0.

Starostka otevřela téma lékárny 
v  Lékařském domě. Lékárna bude 
k  nastěhování jako první ze  všech 
provozoven. Jedná se  o  celkem 
7 místností o celkové výměře 44 m2. 
Radní diskutovali o ceně nájemného, 
bude zveřejněn nejprve záměr, kde 
bude jako minimální cena stanovena 
6  000  Kč/měs. Jedná se  o  novo-
stavbu, energeticky úspornou, tedy 
s  hospodárnějším provozem než je 
objekt, kde je lékárna nyní, navíc 
i umístění v blízkosti lékaře bude pro 
provozovatele lékárny jednoznačně 
výhodnější. RM schvaluje zveřejnění 
záměru na  pronájem lékárny v  Lé-
kařském domě o  celkové výměře 
44 m2. Nájem může být uzavřen již 
od 1. 12. 2022. Hlasování: 5/0/0.

Starostka navrhuje hasičům zasa-
hujícím v Hřensku vyplatit odměnu 
ve výši 100 Kč/hod na osobu. Hasiči 
zasahovali každý celkem 52  hodin. 
Tuto odměnu bude mít městys celou 
refundovanou z  dotace, kterou po-
skytuje GŘ HZS ČR. Jedná se celkem 
o 4  hasiče. RM schvaluje odměnu 
hasičům zasahujícím v  Hřensku 
ve  výši 100  Kč/hod za 52  hodin 
každému. Hlasování: 5/0/0.

RM schvaluje rozpočtová opa-
tření č. 23, 24 a 25. Hlasování: 5/0/0.

č. 23 – dotace na pokrytí nákladů 
spojených s konáním voleb do obec-
ních zastupitelstev ve  výši 217  tisíc 
Kč.

č. 24 – navýšení daňových příj-
mů o 390  tisíc Kč a  užití na  neoče-
kávané výdaje – chodníky a MK.

č. 25 – navýšení v  příjmové 
a  výdajové části o  nerozpočtované 
položky dle přílohy.
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provedení opravy betonového 
prostranství před hasičárnou, což by 
mohlo být řešeno současně s  rekon-
strukcí MK.

Zastupitelstvo městyse Dolní 
Bukovsko schvaluje zhotovitelem 
akce „Rekonstrukce MK ulic U Hřiš-
tě a  Luční“ společnost JEZZ s.r.o., 
Roudné s nabídkovou cenou ve výši 
1 753 381,74 Kč bez DPH. Hlasování: 
14/0/0.

Schválení zhotovitele akce 
„Rekonstrukce atletického oválu 
na hřišti“

Nabídka do  výběrového řízení 
byla doručena od  dvou firem. Pro 
zhotovení akce byla vybrána společ-
nost Český trávník s.r.o. s  nabíd-
kovou cenou 5 889 398 Kč bez DPH. 
Starostka uvedla, že současně by 
bylo potřeba zrekonstruovat vnitřek 
oválu, tedy fotbalové hř iš tě . 
Vzhledem k  tomu, že se  ale jedná 
o  finančně náročnou akci, bude 
o řešení ještě jednáno. Zastupitelstvo 
městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
zhotovitelem akce „Rekonstrukce 
atletického oválu v  DB“ společnost 
Český trávník s.r.o., Litvínovice 32, 
IČ 28081772  s  nabídkovou cenou 
5  889  398  Kč bez DPH. Hlasování: 
12/0/2 (Jiří Brčák, Ing. Jan Němec).

Dotační program „My v  tom 
Jihočechy nenecháme II“

Starostka seznámila s  pod-
mínkami poskytnutí podpory. Jedná 
se o jednorázový finanční dar:

a) pro rodiny s  dětmi do 3  let 
(resp. do 8  let, na  které je přiznám 
příspěvek na  péči), u  kterých je 
průměrný měsíční příjem na  členy 
rodiny do 13 tis. Kč,

b) pro příjemce starobního, 
vdovského/vdoveckého nebo inva-
lidního důchodu s příjmem do 16 tis. 
Kč měsíčně (u  jednotlivce), pokud 
takováto osoba žije ve  společné 
domácnosti se  svým partnerem, 
manželem, druhem, př ípadně 
dalšími spolužijícími osobami do 
12  tis. Kč měsíčně na  jednoho člena 
domácnosti. Podrobnosti k žádostem 
a  podmínkám přiznání daru budou 
zveřejněny na  www stránkách 

mě s t y s e . F i n a n čn í p o m o c j e 
refinancována Jihočeským krajem, 
ve  druhém př ípadě se  podílí 
na  financování z 50  % městys. 
Zastupitelstvo městyse Dolní Bu-
kovsko schvaluje zapojení městyse 
Dolní Bukovsko do  dotačního 
programu Jihočeského kraje „My 
v  tom Jihočechy nenechám II“, 
předběžné vyčíslení finančních 
nákladů v  celkové výši 300  tis. Kč 
na  realizace programu z  rozpočtu 
městyse na předfinancování a spolu-
financování poskytované podpory. 
Hlasování: 14/0/0.

a) Starostka informovala o  sta-
vech fin. prostředků na  účtech 
městyse:

BÚ ČSOB 3 000 872,13 Kč
Spořící účet 1 637 139,35 Kč
BÚ ČNB 351 797,24 Kč
Termínovaný vklad 15 mil. Kč
Účet soc. fondu 380 706,23 Kč
Účet fondu na  obnovu vodoho-

spodářského majetku 3 457 052,17 Kč 
(3 miliony budou použity na  finan-
cování obnovy vodovodu a  kanali-
zace v ul. J. Koláře).

Vícepráce nad rámec SOD 
u akce „Rekonstrukce ul. J. Koláře“

Starostka informovala o  probí-
hající rekonstrukci ul. J. Koláře, kde 
při dokončení dochází asi k 10-ti 
dennímu skluzu. Vzhledem k vyšší-
mu počtu realizovaných přípojek 
a parkovacích míst došlo k navýšení 
díla o 599 915 Kč bez DPH.

Zastupitelstvo městyse Dolní 
Bukovsko schvaluje vícepráce 
a  práce nad rámec SOD u  akce 
„Rekonstrukce ul. J.Koláře“ ve  výši 
599  915  Kč bez DPH spočívající 
ve  větším množství přípojek oproti 
projektu, vybudování více parko-
vacích míst, než bylo v  projektu 
a  jiné práce, které jsou popsány 
v  tabulce. Dále se  jedná o  pro-
dloužení vodovodu i  kanalizace, 
nových aco drainů, gajgrů a montáž 
a  demontáž sloupů veřejného 
osvětlení. Hlasování: 14/0/0.

Vícepráce nad rámec SOD u akce 
ČOV Horní Bukovsko

Jedná se  o  dodělání drenáže 
objektu, která nebyla v  projektové 
dokumentaci a  ve  zpevnění cesty 
kolem nádrže, dále demolice 
vodárny. I po zohlednění méněprací 
je cena víceprací kalkulována 
na částku 307 513 Kč bez DPH.

Zastupitelstvo městyse Dolní 
Bukovsko schvaluje vícepráce 
n a  a k c i „ Č O V H o r n í 
Bukovsko“ spočívající v  terénních 
úpravách, které nebyly součástí 
projektové dokumentace v  částce 
307  513  Kč bez DPH. Hlasování: 
13/0/1 (Ing. Jan Němec).

Majetkové záležitosti _ prodej, 
směna obecního majetku

Prodej pozemků za  nemovi-
tostmi dvou občanů z D. Bukovska. 
První se  vyjádřil, že nemá zájem 
pozemky za nabízenou cenu koupit. 
Druhý akceptuje cenu stanovenou 
znaleckým posudkem a o koupi má 
zájem. Jedná se  o  část pozemku pč. 
442/19  dle vyhotoveného GP 
o výměře 90 m2 za cenu 258 Kč/m2.

Zastupitelstvo městyse Dolní 
Bukovsko schvaluje prodej části 
poz.pč. 442/19 o výměře 90 m2 v kú 
Dolní Bukovsko dle GP za  cenu 
258 Kč/m2. Hlasování: 14/0/0.

Byla projednána směna pozemků 
v  k ú P e l e j o v i c e . P ře d mě t e m 
navrhované směny jsou pozemky pč. 
1168/7 o  výměře 259  m2 ve  vla-
stnictví městyse a  poz. pč. 1146/49 
o  výměře 377  m2 ve  vlastnictví 
soukromé osoby.

Zastupitelstvo městyse Dolní 
Bukovsko schvaluje směnu pozemků 
pč . 1168/7 o  výměře 259  m2 
ve vlastnictví městyse a pč. 1146/49 
o  výměře 377  m2 ve  vlastnictví 
občanky oba v kú Pelejovice. Směna 
bude realizována bez doplatku.

Hlasování: 12/0/2 (Petr Ma-
lecha, Tomáš Pavlásek).

Různé – připomínky, dotazy 
a interpelace zastupitelů městyse

Mgr. Šubrtová informovala 
o  nedostatečné kapacitě školní 
jídelny. Řešením by bylo zastřešení 
venkovní letní jídelny, kterou by 

Z úřadu městyse
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Ustavující zasedání Zastupitelstva městyse D. Bukovsko ze dne 17. 10. 

Z úřadu městyse

Přítomni: JUDr. Eva Bartošová, 
Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula 
Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel 
Kohout, Bc. Pavlína Kovaříková, 
Pavel Makovička, Mgr. Ivana 
Makovičková, Petr Malecha, Bc. Jiří

Matoušek, Ing. Jan Němec, 
Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, 
Z d e n ěk Tům a , M g r. M i l e n a 
Zahradníková

Projednáno:
Složení slibu členů zastu-

pitelstva
Předsedající vyzvala zvolené 

zastupitele ke  složení Slibu zastu-
pitele, přečetla znění slibu a uvedla, 
že pokud některý z nově zvolených 
zastupitelů odmítne slib složit, nebo 
jej složí s  výhradou, jeho mandát 
s  okamžitou platností zaniká. 
Jednotliví zastupitelé vyslovením 
slova „slibuji“ a  podpisem slib 
složili. Všichni zvolení zastupitelé 
slib složili bez výhrad a  rozdělené 
mandáty jsou tudíž platné.

Volba volební komise a  volba 
návrhové komise

ZM Dolní Bukovsko souhlasí, 
aby zastupitelka JUDr. Eva Barto-
šová byla pověřena předkládáním 
návrhů kandidátů pro volbu 
do  funkcí zastupitelstva a  návrhy 
usnesení o volbě. Hlasování: 15/0/0.

Volba starosty a místostarosty
a) určení počtu místostarostů pro 

volební období 2022-2026 – koalice 
sdružení nezávislých kandidátů 
navrhuje toto usnesení:

ZM schvaluje pro volební období 
2022-2026 zvolení jednoho místo-
starosty. Hlasování: 15/0/0.

b) určení počtu členů rady 
městyse – s odkazem na ustanovení 
zákona č. 128/2000 Sb., o  obcích 
a  obecních zřízeních, v  platném 
znění bylo navrženo, aby pro volební 
období 2022-2026  bylo voleno pět 
členů rady městyse. ZM Dolní 
Bukovsko schvaluje, aby pro volební 
období 2022-2026  bylo voleno pět 
členů rady městyse. Hlasování: 
15/0/0.

c) určení, které funkce budou 
členové zastupitelstva vykonávat 
j a k o d l o u h o d o bě u v o l něn í – 
s  odkazem na  ustanovení zákona 
č.128/2000 Sb., o  obcích a  obecních 
zřízeních, v  platném znění bylo 
navrženo, aby pro volební období 
2022-2026  byl dlouhodobě uvolněn 
zastupitel pro funkci starosty. ZM 
Dolní Bukovsko souhlasí, aby pro 
volební období 2022-2026  byl 
dlouhodobě uvolněn zastupitel pro 
funkci starosty. Hlasování: 15/0/0.

d) určení způsobu volby starosty, 
místostarosty a členů rady městyse – 
koalice SNK Bukovsko a  přilehlé 
osady, Bukovsko pro všechny 
generace a  Šance pro Bukovsko 
navrhuje, aby pro všechny volby 
byla provedena volba veřejná. 
Zastupitelé zvolení za  SNK Spolu 
pro Bukovsko, KDU-ČSL a nezávislí 
kandidáti navrhují volbu kombi-
novanou – volbu starosty, místo-
starosty a  členů RM tajně, ostatní 
funkce veřejně. ZM Dolní Bukovsko 
neschvaluje, aby pro volbu starosty, 

místostarosty, č lenů RM byla 
provedena tajná volba a  pro volbu 
ostatních funkcí byla provedena 
volba veřejná. Hlasování: 3 (Pavel 
Kohout, Pavel Makovička, Ing. Jan 
Němec),/0/12.

ZM Dolní Bukovsko schvaluje, 
aby pro volbu starosty, místostarosty, 
členů RM a předsedů a členů výborů 
byla provedena volba veřejná. Hla-
sování: 12/0/3 (Pavel Kohout, Pavel 
Makovička, Ing. Jan Němec). Pro 
volbu funkcí zastupitelů bude 
provedena volba veřejným hlaso-
váním.

e) volba starosty – předsedající 
vyzval zástupce zvolených stran 
k  návrhům kandidáta na  funkci 
starosty a  následné volbě z  navr-
žených kandidátů. Za  koalici SNK 
JUDr. Eva Bartošová navrhla pro 
volbu do  funkce starosty městyse 
zastupitelku Mgr. Ivanu Mako-
vičkovou. Další návrhy nebyly, 
a  proto bylo přistoupeno k  volbě. 
ZM Dolní Bukovsko volí do  funkce 
uvolněné starostky pro volební 
období 2022-2026 zastupitelku Mgr. 
Ivanu Makovičkovou. Hlasování: 
13/1 (Ing. Jan Němec)/1 (Pavel 
Kohout).

Starostka Mgr. Ivana Mako-
vičková se  ujala slova, poděkovala 
za  projevenou důvěru a  přistoupila 
k dalšímu bodu programu.

f) volba místostarosty – bylo 
přistoupeno k  volbě místostarosty 
městyse – koalice SNK navrhuje 
na  místo místostarosty městyse 
zastupitele Petra Malechu. Spolu pro 

bylo možné využít i  jako příle-
žitostnou třídu. Výhledově Mgr. 
Šubrtová navrhuje řešit zateplení 
bílé budovy školy.

Starostka informovala, že stavba 
Lékařského domu pokračuje dle 
plánu a  bude dokončena v  dohod-
nutém termínu.

Pí Kapinusová má připomínku 
k  tomu, že každoročně předkládá 

OV Radonice zastupitelstvu poža-
davky k řešení:

- požadavek odvodnění soukro-
mého pozemku za  Radonicemi – 
vlastník pozemku si musí odvodnění 
pozemku řešit sám.

- vjezdy na  pozemky a  opravy 
MK – příští rok bude požádáno 
o dotaci na opravy MK v Radonicích, 

do té doby není hospodárné na dílčí 
úpravy sjednávat zhotovitele.

Paní starostka poděkovala celé-
mu zastupitelstvu za  práci v  celém 
volebním období, rozloučila se  se 
zastupiteli, kteří již dále do  zastu-
pitelstva nekandidují a  jednání 
ukončila.
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Bukovsko nenavrhuje žádného 
kandidáta. ZM Dolní Bukovsko volí 
do  funkce neuvolněného místo-
starosty zastupitele Petra Malechu. 
Hlasování: 13/1 (Ing. Jan Němec)/ 1 
(Pavel Kohout).

g) volba členů rady městyse
– koalice SNK navrhuje do funk-

ce 1.  radního zastupitele Tomáše 
Pavláska, Spolu pro Bukovsko 
nenavrhuje žádného kandidáta. ZM 
Dolní Bukovsko volí do  funkce 
1.  radního zastupitele Tomáše Pa-
vláska. Hlasování: 12/1 (Pavel Ma-
kovička)/2 (Pavel Kohout, Ing. Jan 
Němec).

– koalice SNK navrhuje do funk-
ce 2.  radního zastupitele Zdeňka 
Tůmu, Spolu pro Bukovsko nena-
vrhuje žádného kandidáta. ZM Dolní 
Bukovsko volí do  funkce 2.  radního 
zastupitele Zdeňka Tůmu.

Hlasování: 12/2 (Pavel Mako-
vička, Ing. Jan Němec)/1 (Pavel 
Kohout).

– koalice SNK navrhuje do funk-
ce 3.  radního zastupitele JUDr. Evu 
Bartošovou, Spolu pro Bukovsko 
nenavrhuje žádného kandidáta. ZM 
Dolní Bukovsko volí do  funkce 
3.  radního zastupitelku JUDr. Evu 
Bartošovou. Hlasování: 13/0/2 
(Pavel Kohout, Ing. Jan Němec).

Zřízení finančního a kontrolního 
výboru a  volba jejich předsedů dle 
ustanovení §  117 odst. 2 zákona 
o obcích zastupitelstvo vždy zřizuje 
finanční a  kontrolní výbor. Tyto 
výbory musí být nejméně tříčlenné 
a  předsedou je vždy člen zastupi-
telstva. Členem výboru nemůže být 
starosta ani místostarosta, tajemník 
obecního úřadu ani osoby zabezpe-
čující rozpočtové a  účetní práce 
na obecním úřadu.

a) starostka navrhla zřízení 
finančního a kontrolního výboru jako 
pětičlenné. Pavel Kohout navrhuje 
obsazení výborů takto: FV – 
předseda a  členové z  koalice SNK, 
KV – předseda + 3 členové z  SNK 
Spolu pro Bukovsko, 1 člen z koalice 
SNK. ZM Dolní Bukovsko zřizuje 
finanční a  kontrolní výbor jako 
pětičlenný. Hlasování: 15/0/0.

b) volba předsedy finančního 
výboru – Koalice SNK navrhuje jako 
předsedu finančního výboru Ing. 
Jana Svobodu. ZM Dolní Bukovsko 
volí do  funkce předsedy finančního 
výboru zastupitele Ing. Jana Svobo-
du. Hlasování: 14/0/1 (Ing. Jan 
Svoboda).

c) volba předsedy kontrolního 
výboru – koalice SNK navrhuje 
do  funkce předsedy kontrolního 
výboru zastupitele Pavla Kohouta. 
ZM Dolní Bukovsko volí do  funkce 
předsedy kontrolního výboru zastu-
pitele Pavla Kohouta. Hlasování: 
14/0/1 (Pavel Kohout).

d) volba členů výborů – zastu-
pitelé se  dohodli, že obsazení členy 
výborů bude řešeno na  příštím 
zasedání ZM.

Rozhodnutí o odměnách za vý-
kon funkcí neuvolněných členů 
zastupitelstva (§72 odst. 2 zákona 
o obcích)

Starostka navrhla o  výši odměn 
diskutovat s  návrhem – místo-
starosta – 21  000  Kč, člen RM – 
7  000  Kč, předseda finančního 
a kontrolního výboru – 3 600 Kč, člen 
finančního a  kontrolního výboru – 
3  000  Kč , č len zastupitelstva 
1  800  Kč. Ing. Němec má výhrady 
k  navýšení odměn zastupitelů. 
Nemá zato, že by měly být v  tak 
vysoké výši. Starostka návrh zdů-
vodnila tím, že za  minulé období 
se  odměny nenavyšovaly a  uvedla, 
že činnost zastupitele s  sebou nese 
velkou odpovědnost. O  odměnách 
za  konkrétní funkce bylo hlasováno 
samostatně. ZM Dolní Bukovsko 
schvaluje měsíční odměnu za výkon 
funkce neuvolněného místostarosty 
ve výši 21 000 Kč. Hlasování: 14/0/1 
(Ing. Jan Němec). ZM Dolní Buko-
vsko schvaluje měsíční odměnu 
za  výkon funkce člena RM ve  výši 
7  000 Kč. Hlasování: 13/0/2 (Pavel 
Kohout, Ing. Jan Němec). ZM Dolní 
Bukovsko schvaluje měsíční odměnu 
za  výkon funkce předsedy výboru 
ve výši 3 600 Kč. Hlasování: 12/0/3 
(Pavel, Kohout, Ing. Jan Němec, Ing. 
Jan Svoboda). ZM Dolní Bukovsko 
schvaluje měsíční odměnu za výkon 

funkce člena výboru ve výši 3000 Kč. 
Hlasování: 13/0/2 (Stanislav Klika, 
Ing. Jan Němec). ZM Dolní Buko-
vsko schvaluje měsíční odměnu 
za  výkon funkce neuvolněného 
zastupitele ve  výši 1  800  Kč . 
Vyplácení odměn je stanoveno od 
1.  11.  2022. Hlasování: 13/0/2 
(Stanislav Klika, Ing. Jan Němec).

Projednání odměn starostce 
a odcházejícímu místostarostovi

Dle ustanovení zákona o  obcích 
bude v  souvislosti s koncem funkce 
2. místostarosty vyplaceno odchodné 
ve  výši 3násobku jeho měsíční 
odměny, která činí 9  000  Kč . 
Místostarosta navrhl odměnu dle 
ust. §  76 zákona o  obcích ve  výši 
dvojnásobku měsíční odměny 
starostce. Žádost odůvodňuje vede-
ním mimořádné agendy v  souvis-
losti s dobou covidovou, která trvala 
polovinu volebního období. Po  tuto 
dobu bylo nutné řeš i t úkoly 
a  agendu, která dosud nebyla 
vykonávána ani předpokládána. 
Po  tuto dobu řídila činnost krizo-
vého štábu, který několikrát zasedal. 
Dále za  zvládnutí mimo-řádných 
a  počtem výrazně převyšujících 
obvyklý počet investičních akcí. 
Za  toto volební období se  starostce 
podařilo dokončit několik let vlečící 
se procesy, jako je např. územní plán 
celého území městyse a  vyřešení 
obchvatu Doln ího Bukovska . 
Úspěšně zvládla několik žádostí 
o  dotace jak z  MMR, MPO a  JČK 
nebo Nadace ČEZ či společnosti 
HELUZ v.o.s. Mezi nejvýznamnější 
zvládnuté investiční akce se  řadí 
komplexní výměna veřejného osvět-
lení, což se  obzvláště v  této době 
ukazuje jako velmi užitečné, dále 
pak přes špatně připravený projekt 
nástavba včetně kolaudace budovy 
ZŠ, ČOV v  Horním Bukovsku, 
chodníky vč. autobusových zastávek 
Na Padělkách a další investiční akce, 
jejichž prostřednictvím se  podařilo 
zamezit chátrání veřejného majetku 
a případně došlo k  jeho zhodnocení. 
Svůj návrh starostka rovněž pod-
kládá i  skutečností, že navzdory 
kontinuálnímu se  zvyšování platů 

Z úřadu městyse
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Ulice Jana Koláře po  půlroční práci stavařů získala novou tvář. Došlo k  rozsáhlé obnově 
vodovodu, kanalizace a místní komunikace. Kromě nového vodovodu a  kanalizace vznikla při 
místní komunikaci nová parkovací místa a nové chodníky.
Jihočeský kraj poskytl dotaci pro projekt Dolní Bukovsko – rekonstrukce vodovodu v  průtahu 
silnice III/1479 v rámci DP Podpory výstavby a obnovy vodohospodářské infrastruktury, 1. výzva 
pro rok 2022, schválené Zastupitelstvem Jihočeského kraje svým usnesením č. 115/2022/ZK-16, 

reg.č. 434-02-020/22 ve výši 1.050.000 Kč z celkové částky 2.533.749 Kč.
Jihočeský kraj poskytl dotaci pro projekt Dolní Bukovsko – rekonstrukce kanalizace v průtahu silnice III/1479 

v  rámci DP Podpory výstavby a  obnovy vodohospodářské infrastruktury, 1.  výzva pro rok 2022, schválené 
Zastupitelstvem Jihočeského kraje svým usnesením č. 115/2022/ZK-16, reg.č. 434-01-009/22 ve  výši 1.700.000 Kč 
z celkové částky 8.752.735 Kč.

Děkujeme Jihočeskému kraji za poskytnutí dotace!

Ulice Jana Koláře po rozsáhlé rekonstrukci

všech státních zaměstnanců ve všech 
složkách státu, pouze starostům 
a  zastupitelům nebyly 2 roky 
navýšeny tabulky s  odměnami, což 
se za posledních 20 let nikdy nestalo. 
Na  základě shora uvedených 
skutečností pokládá svůj návrh 
za  plně odůvodněný a  legitimní. P. 
Kohout má k žádosti připomínku, že 
v minulém volebním období nebyla 
odměna pro starostu a místostarostu 
schválena. JUDr. Bartošová uvedla, 
že tehdy nebyl návrh na odměnu tak 
z dův o d n ěn , a b y h o v ě t š i n a 
zastupitelů podpořila, navíc ku  ško-
dě tehdejších žadatelů nebylo dost 
zastupitelů přítomno. ZM Dolní 
Bukovsko schvaluje starostce mimo-
řádnou odměnu za  výkon funkce 
ve  výš i dvounásobku měsíční 
odměny. Hlasování: 12/0/3 (Stani-
slav Klika, Pavel Kohout, Ing. Jan 
Němec). Starostka poděkovala zastu-
pitelům za  důvěru a  schválení 
odměny.

Diskuse, různé
a) starostka informovala o  ak-

tuální finanční situaci městyse. 
Na  účtech městyse je celkem 

18 294 413 Kč. Účet fondů vykazuje 
zůstatek 846  195  Kč. Rozpracované 
akce jsou v současné době – stavební 
úpravy kulturního domu, realizace 
atletického oválu na  hřišti a  do-
financování stavby Lékařského 
domu. Na  realizaci rekonstrukce 
vodovodu a kanalizace v ul. J. Koláře 
a  na  vybudování ČOV v  Horním 
Bukovsko byla použita bezúročná 
půjčka od  SMO Bukovská voda 
ve  výši 15  mil. Kč, která bude 
splácena 10 let. První splátka ve výši 
1  mil. Kč bude hrazena ještě 
v  letošním roce. Příští zasedání ZM 
je plánováno asi za 3 – 4  týdny – 
bude schválen Střednědobý výhled 
rozpočtu a  zastupitelé se  budou 
zabývat návrhem rozpočtu na  rok 
2023. Předpokládaný termín je 21.11. 
Starostka informovala, že na základě 
jednání s  Čevakem dojde v  příštím 
roce ke  zvýšení vodného. Dále 
starostka vyzve osadní výbory 
k  předložení složení nových OV. P. 
Kohout uvedl, že by bylo potřeba 
pokračovat se  stavebními úpravami 
ZŠ, zejména zrealizovat zateplení 
bílé budovy ZŠ – starostka od-

pověděla, že pro realizaci se  počká 
na  možnost získání dotace na  tyto 
úpravy, neboť je potřeba komplexně 
řešit opatření k  úspoře energií 
všeobecně. Dále má p. Kohout dotaz, 
zda existuje studie komplexním 
stavebních úprav KD – p. Malecha 
uvedl, že v 1.  etapě budou prove-
deny úpravy hospody v  KD, 
zateplení a  výměna oken v  sále 
a  pokračovat se  bude výměnou 
střešní krytiny.

Starostka vyzvala k diskusi i pří-
tomné z  řad občanů – občanka má 
př ipomínku, že některé obce 
poskytují seniorům úlevu na úhradě 
poplatků za  svoz domovního odpa-
du – městys Dolní Bukovsko 
v současné době na služby v oblasti 
odpadového hospodářství doplácí 
z  rozpočtu a  není možné takovéto 
úlevy občanům poskytovat, peníze 
by nám v  rozpočtu chyběly. Nad 
rámec ještě dodala, že Jihočeský kraj 
prostřednictvím městyse poskytuje 
přímou podporu důchodcům, pokud 
splňují požadavky.

Z úřadu městyse
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Volby do obecních zastupitelstev se konaly ve dnech 23. a 24. září. Ve volebním obvodě Dolním Bukovko z 1322 
voličů v  seznamu přišlo k  volebním urnám a  odvolilo 55,6% voličů. V Dolním Bukovsku jsme do  zastupitelstva 
vybírali 15 členů ze 4 kandidátních listin. Nejvíce, 7 zastupitelů získala Šance pro Bukovsko, po  třech zastupitelích 
mají Spolu pro Bukovsko (KDU-ČSL+NK) a Bukovsko pro všechny generace, dva zastupitele pak Bukovsko a přilehlé 
osady.

Občané si zvolili nové zástupce v komunálních volbách

Volby 2022

OKRSEK DOLNÍ BUKOVSKO OKRSEK HORNÍ BUKOVSKO OKRSEK BZÍ

OKRSEK RADONICE OKRSEK POPOVICE-HVOZDNO OKRSEK PELEJOVICE

OKRSEK SEDLÍKOVICE

Zvolení zastupitelé
Spolu pro Bukovsko

Ing. Jan Němec
Pavel Kohout

Pavel Makovička

Bukovsko pro všechny generace
Petr Malecha

Ing. Jan Bořuta
Stanislav Klika ml.

Šance pro Bukovsko
Mgr. Ivana Makovičková
Mudr. Vendula Fajtlová

Judr. Eva Bartošová
Bc. Pavlína Kovaříková

Zdeněk Tůma
Bc. Jiří Matoušek

Mgr. Milena Zahradníková

Bukovsko a přilehlé osady
Tomáš Pavlásek
Ing. Jan Svoboda

SNK Bukovsko a přilehlé osady
V pátek 23. 9. a v sobotu 24. 9.  se do volebních místností 

vydalo necelých 56  % voličů, aby společně zvolilo nové 
zastupitelstvo. Účast byla tedy obdobná jako před 4  lety. 
V  těchto volbách se  o  vaše hlasy ucházelo i  naše sdružení 
nezávislých kandidátů pod názvem ,,Bukovsko a  přilehlé 
osady“. Velmi nás potěšilo, že jste svými hlasy podpořili i naše 
kandidáty a dali mně a panu Ing. Janu Svobodovi opět důvěru, 
abychom v  zastupitelstvu mohli nadále pracovat. Tímto bych 
chtěl všem našim voličům vřele poděkovat, díky!

Za NK Bukovsko a přilehlé osady Tomáš Pavlásek
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Jedním z  podzimních témat bylo ve  třídě Krtečků 
i  téma Ovoce, jeho využití, zpracování a  blahodárný 
přínos pro zdraví člověka. Děti vnímaly ovoce různými 
smysly. Všimly si, že každé z  nich jinak voní. 
Ochutnávaly a  rozpoznávaly ovoce se  zakrytým 
zrakem, zkoumaly tvar hmatem, počítaly, porovnávaly 
a  třídily do  skupin. K  danému tématu si i  v rámci 
výtvarné činnosti vytvořily tupováním hroznové víno, 
kterým byla vyzdobena chodba u  schodiště. Zde si je 
můžou prohlédnout nejen rodiče ze  třídy Krtečků, ale 
i ostatní děti a rodiče.

Na závěr si děti zatančily mazurku Měla babka čtyři 
jabka, která se dětem velmi líbila.

Třída Krtečků

Berušky poznávají školku

Ze školky

Ovocný podzim u Krtečků

Září u Kočiček
Děti z  předškolní třídy Kočiček 

se během září a  října seznámily s mnoha 
tématy. Jedním tématem byla Česká 
republika.

Dozvědě ly se  o  nejznámě jš í ch 
p r až s ký c h p a m á t k á c h a  s t á t n í c h 
symbolech České republiky. Výtvarně 
ztvárnily nejen dvouocasého lva, ale 
i vlajku a náš národní strom lípy srdčité. 
Naučily se  lidovou písničku Na  tom 
pražským mostě a  básničku Vlajka, která 
jim pomáhá správně barevně vybarvit naší 
vlajku.

Učitelky třídy Kočiček 
 Šárka a Katka Jindrová

Skončily prázdniny a začal měsíc září. Ve školce se otevřely dveře 
do všech třech tříd a děti se opět setkaly se svými kamarády. Věkově 
starší děti přicházely do  školky s  úsměvy, natěšené na  kamarády 
a hračky. Pro nově nastupující nejmladší děti ze třídy „Berušek“ to už 
bylo náročnější. Byla u nich vidět nejistota, obavy z nového prostředí 
bez maminky. U některých nechyběly slzičky, ale přišlo i několik dětí, 
které se do školky těšily a vše zvládly bez stezku.

Nyní máme za sebou společný začátek v adaptačním období. Děti 
se  seznámily s  prostředím školky, učitelkami, dětmi, režimem 
a  pravidly třídy. Při činnostech se  učí vzájemně spolupracovat, 
respektovat se a pomáhat si. „Všichni se tu máme rádi, všichni jsme tu 
kamarádi.“ Tuto uvítací říkanku si děti velmi oblíbily. Stejně tak i další 
činnosti, do kterých se postupně zapojují. Velmi rádi společně zpíváme 
s  kytarou, jak lidové i  ostatní písně. Abychom měli zdravá těla, 
pravidelně cvičíme. Nechybí ani pohybové, smyslové, logopedické hry. 
Nezapomínáme ani na tvořivé činnosti, kdy si děti výtvarně ztvárnily 
svoji školku. Nyní nám začíná období barevného podzimu, který pro 
nás bude inspirací k mnoha dalším zajímavým činnostem.

Bc. Lenka Bártová
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Adaptační kurz

Ze školy

Žáci šesté, sedmé a  osmé třídy vyrazili v  září za  chladného počasí na Vysočinu na  adaptační kurz. V  centru 
Beruška u Počátek pod vedením instruktorů zažili mnoho aktivit na zlepšení a prohloubení vzájemných vztahů. První 
den si žáci vyzkoušeli lanové centrum, týmový kvíz a stezku bojovníka s řadou aktivit v přírodě. Po setmění na žáky 
čekala bojová hra, která vedla alejí do Počátek. Po náročném uhlídání pokladu se žáci vrátili zpět do tábora.

Druhý den také obsahoval plno kolektivních aktivit. Dopolední program vyplnila týmová detektivní úniková hra. 
Odpoledne někteří žáci trávili v  teple ve  společenské místnosti, ve které hráli různé společenské hry. Část žáků si 
za aprílového počasí stihla zahrát paintball. Celý adaptační kurz probíhal v příjemné atmosféře. Doufáme, že kurz 
pomůže k lepšímu klima v třídních kolektivech.

Radek Hřivnáč

Adaptační kurz očima školáků
V  pondělí 19.  září jsme vyjeli se  šestou, sedmou 

a  osmou třídou na  adaptační kurz, který se  konal 
na Vysočině blízko města Počátky.

Čekaly nás dva dny různých aktivit. Počasí nám moc 
nepřálo, často pršelo a foukal vítr.

V  kempu nás přivítali milí lidé, kteří nám ihned 
nabídli tykání. Do poslední chvíle jsme vůbec netušili, co 
nás čeká. Po příjezdu jsme se všichni sešli ve společenské 
místnosti, abychom se mohli ohřát u krbu. Rozřadili nás 
do  tří skupin. Dostali jsme za  úkol se  představit 
ve skupinkách a říct, co máme rádi a podobně. Poté jsme 
hráli hry, do kterých se zapojili taky učitelé.

Přestalo pršet, proto jsme se  vydali na  lanové 
centrum. Chvilkami to hodně klouzalo, ale i  tak to bylo 
moc super. Nejvíc jsem si při tom užila slaňování 
na konci a náraz do měkké žíněnky.

Přišel večer a s ním i noční bojovka. Hlavním úkolem 
bylo přenést ztracenou lebku do  kempu, kdy při cestě 
zpátky nám ji chtěli sebrat vedoucí tábora v  převleku 
zlých duší, mezi kterými byla i paní učitelka Součková. 
Museli jsme spojit všechny síly a pevně se držet, protože 

zlé duše se  ze všech sil snažily nás roztrhnout, vrážely 
a strkaly do nás, aby se dostaly dovnitř kruhu, kde byla 
lebka. Přes všechny boje se  nám ji nakonec podařilo 
dostat do kempu. Nikdy jsem si nemyslela, že budu mít 
z paní učitelky takový strach… Ale teď už se na sebe zase 
usmíváme.

V  noci nám byla docela zima a  někteří nemohli 
usnout.

Ráno jsme se při snídani ohřáli a řekli si, co budeme 
dělat. Jelikož měla přijet jiná škola, tak se některé chatky 
museli vystěhovat. Celé dopoledne jsme v  areálu 
Beruška hráli logickou hru, kdy jsme museli vyřešit 
vraždu. Většině se  podařilo záhady úspěšně odhalit. 
Odpoledne konečně přestalo pršet, proto někteří z nás šli 
hrát paintball a  zbytek zůstal v  teple a  hráli s  učiteli 
deskové hry. K večeru pro nás přijel autobus a vyrazili 
jsme domů. Výlet se  nám líbil, ale vzhledem 
k nepříjemnému počasí jsme se všichni těšili do tepla.

Natálie Kovaříková
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V  úterý 27.  9. se  na naší škole konal již 
tradiční projektový den Dopravní výchovy 
a první pomoci. Jelikož nám počasí nepřálo, 
nemohli jsme vyzkoušet jízdu zručnosti 
na  kole ani koloběžce. Jako náhradu jsme 
zvolili znalost dopravních značek.
Soutěž byla rozdělena do  čtyř kategorií. 
V první kategorii soutěžili žáci 1. – 2. třídy, 
kde poznávali deset dopravních značek. 
Druhá kategorie patřila žákům 3.  třídy. 
Vyzkoušeli si test znalostí dopravních 
značek na  interaktivní tabuli. Třetí 
kategorie (4. – 5. třída) a čtvrtá kategorie (6. 
– 8.  třída) již soutěžila v Dopravní soutěži 
mladých cyklistů, která zahrnovala znalost 
dopravních značek, vědomosti v  oblasti 
dopravních předpisů a  první pomoci. 
V  Dopravní soutěži bylo možné získat 
maximální počet bodů 40. Celý den žáci 

prožili s dopravní výchovou a zdravovědou. Žáci 1. – 3. třídy vyplňovali pracovní listy, poznávali dopravní značky, 
sledovali zajímavá videa a  hráli stolní hry s  dopravní tématikou. Od  čtvrté třídy se  seznamovali a  následně si 
vyzkoušeli poskytování první pomoci, sledovali tématická videa, řešili problematiku křižovatek a  prokazovali 
znalosti dopravních předpisů. Žáci deváté třídy se podíleli na organizaci a byli užitečnými pomocníky. Projekt byl 
zakončen společným, slavnostním vyhlášením výsledků v tělocvičně. Všem zúčastněným děkuji a přeji, aby získané 
vědomosti a dovednosti využili i ve svém osobním životě.

Hana Fišerová

Projektový den Dopravní výchova a první pomoc

Ze školy

1. kategorie – (1. – 2. třída) maximální počet 10 bodů

1. místo (10 b.) Petrželová Eliška, Pour Tomáš, Svobodová Lucie (1. třída)

Císařová Tereza, Dudlíčková Rozálie, Matějka Jan, 
Tröstlová Lucie (2. třída)

2. místo (9 b.) Kašpar Jan (2. třída)

3. místo (8 b.) Böhm Alexandr (1. třída)

Boubelíková Martina, Konečná Aneta, Martinka Josef, 
Štantejská Dominika, Štecová Magdaléna (2. třída)

Výsledky soutěže

2. kategorie (3. třída) maximální počet 10 bodů

1. místo (10 b.) Kokeš Tomáš

2. místo (9 b.) Dědek Daniel, Havlátko Adam, Míchal Lukáš

3. místo (8 b.) Císař Jiří, Figura Antonín, Chochol Tobiáš

3. kategorie (4. – 5. třída) maximální počet 40 bodů

1. místo (33 b.) Kristýna Vomáčková (5. tř)

2. místo (31 b.) Kateřina Kukačková (5. tř.)

3. místo (29 b.) Václav Zárybnický, Martina Dudlíčková (5. tř)

Alžběta Dudlíčková

4. kategorie (6. – 8. třída) maximální počet 

1. místo (35 b.) Ladislav Landa (8. tř.)

2. místo (34 b.) Pavel Kubík, Jakub Špatný (8. tř.)

3. místo (33 b.) Natálie Ambrožová (8. tř.)
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Dne 26.  9. nás navštívil RideWhell team – Honza 
Šmíd a  Lukáš Müler, kteří si pro žáky naší školy 
připravili poutavou biketrialovou show. Biketrial je 
poměrně mladý sport, při kterém se musí na speciálně 

upravených kolech překonávat překážky, aniž by se jezdec 
dotknul země čímkoli jiným než pneumatikami. 
Na  předem připravené dráze s  překážkami předvedl 
jezdec Lukáš Müler obdivuhodný výkon, který Honza 
Šmíd poutavě moderoval. Často do  svého programu 
zapojovali děti, které si následně odnášely drobnou 
odměnu. Nad mnohými disciplínami se  nám tajil dech. 
Největší pochvalu si zaslouží Richard Fejerčák z 9.  třídy 
spolu s  Davidem Horou z 8.  třídy, kteří se  společně 
s  Lukášem podíleli na  překonání rekordu ve  skoku 
do výšky. Chlapci skákali dlouhou dobu snožmo, což bylo 
až neuvěřitelné, po  výšce 130  cm, pak využili skoku 
zvaném nůžky. Konečná míra byla 135  cm, kterou zdolal 
Richard nůžkami a Lukáš na kole.
Pro lepší představu je možné zhlédnout ukázku 
na www.ridewheel.cz.

Hana Fišerová

RideWhell show (biketrial)

Ze školy

Realizace investice 3.2.3  Národního plánu obnovy 
(Financováno Evropskou unií)

Cílem programu je zajistit přednostní doučování 
dětem (žákům), kterým hrozí školní neúspěch a  došlo 
u  nich také k  vážnému zhoršení výsledků vzdělávání. 
Kritéria zaostřují na žáky, kterým je vhodné dlouhodobě 
věnovat zvýšenou pozornost a  podporovat je při 
dosahování úspěchů ve škole.

Realizace programu umožnila nabídnout všem 
žákům školy možnost doučování z  Čj a  M (ve  všech 
třídách).

Potřeba podpory nesměřuje pouze k  žákům 
ohroženým školním neúspěchem, ale i  k žákům, kteří 
nezaostávají v  prospěchu, vykazují talent, nadání nebo 
mimořádné nadání. I na  tyto žáky se vztahuje možnost 
podpory tímto programem.

Mgr. Klára Pechová

Doučování žáků škol
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V pátek 16. září k nám přijel pan Daniel Švec, který nám vyprávěl o RAF. Já osobně 
dějepis moc nemusím, ale tato přednáška mě zaujala.

Na začátku se nás zeptal, proč se učíme dějepis, nevěděla jsem odpověď.
Beseda trvala 2 hodiny a celé dvě hodiny osmáci a deváťáci poslouchali. Pan Švec to 

vyprávěl tak, že skoro vypadalo, že válku také prožil a  je až neuvěřitelné, kolik toho 
o věcech, lidech a o válce zná.

Dost mě překvapilo, že kamarádem bojového letce Františka Peřiny byl Jan Hadrávek, 
který se narodil ve vedlejší vesnici Horní Bukovsko.

Dokonce s  největší pravděpodobností chodil do  stejné školy jako já. Bohužel tento 
odvážný letec zahynul během války při cvičném letu.

Zaskočilo mě, jak se po válce v naší zemi začali chovat k letcům. Sebrali jim ocenění 
a všechny odznaky, věznili je, mučili a dokonce některé i popravili. Strašné, co?

I přes tu hrůzu nám pan Švec vyprávěl romantický příběh o seznámení Franty Peřiny 
a  jeho milované ženy Aničky. Jejich šťastný román skončil roku 2006, kdy oba pár týdnů 
po sobě zemřeli.

Bylo toho mnohem víc, co mě zaujalo, ale nejde napsat všechno.
Na začátku jsem napsala, že nevím, proč se  učíme dějepis. Teď už to vím. Dějepis se  učíme proto, abychom 

nezapomněli na to, co se dělo a díky komu teď máme lepší budoucnost.
Natálie Kovaříková, 8. třída

Ze školy

Beseda o českých letcích RAF

Generál František Peřina 
legendární pilot za 2. sv. v.

Dne 16.  září k nám do  školy přijel soukromý historik. Měli 
jsme přednášku o  československých letcích RAF za 2.  světové 
války. Vyprávěl nám o  jejich působení ve  válce, soukromém 
životě, ale i o jejich pocitech. Dozvěděli jsme se také způsob boje 
a některé způsoby léčení raněných letců. Třeba to, jak je namáčeli 
do  slané vody, pokud měli popáleniny. Před jedním museli 
dokonce schovávat zrcadla, aby se  neviděl. Měl totiž popálený 
celý obličej. Jednou ale zrcadlo našel a když uviděl, jak vypadá, 
oběsil se. Poté jsme s  naší třídou zhlédli film Nebeští jezdci 
natočený podle knihy od  Filipa Jánského. V  tomto filmu jsme 
se dozvěděli o příběhu bombardovacího letounu typu Wellington 
a  jeho posádky složené ze  tří Čechoslováků a  tří cizinců. Jeden 
Čechoslovák přezdívaný Prcek, protože byl malý, neuměl moc dobře anglicky, a  tak mu jeho kamarádi 
s porozuměním pomáhali. Po tomto všem jsem si udělala vlastní obrázek. Myslím si, že to muselo být nejen fyzicky, 
ale i  psychicky strašně náročné. Vidět, jak Vám umírají kamarádi, to musí být hrozné. Ale i  přes toto se  letci 
nevzdávali a  bojovali dál za  naši vlast. Jen je škoda, že komunisté jejich snahu ocenili tak, jak ocenili. Zavřít je 
do vězení, sebrat jim veškeré hodnosti, označit je za zrádce a některé nechat pracovat v uranových dolech, to je něco 
k nepochopení. Naštěstí se  jim později uznání dostalo. Škoda, že se to nemohlo obejít bez všech těch ostatních věcí, 
které jim komunisté udělali.

Karolína Vomáčková, 9. třída

Bombardér Wellington 311. československé perutě RAF

Letní kino bez koleček a naše
Letošní rok nás čekala v organizaci promítání letního kina velká změna. Rozhodli jsme se zajišťovat promítání 

filmů v  letním kině svépomocí a  být nezávislí na  termínech, podmínkách a  omezeních promítacích společností. 
Sehnali jsme dostatečně velké plátno, stojny nám vyrobil zdejší zručný řemeslník na  obrábění kovu, promítací 
techniku a  ozvučení máme vlastní a  nic nám tak nestálo v  cestě realizovat první představení. Filmová licence 
na film Zátopek zaplacena, tak snad vyjde počasí! Ještě bude jedna změna – promítat se bude na malém hřišti. 
Z  předchozích letních promítání víme, kolik lidí pravděpodobně přijde a  hlavně již nechceme rušit pivaře 
v hospodě u vychutnávání jejich pěnivého moku a zároveň divákům chceme dopřát klidné sledování filmu. Malé 
hřiště se  nakonec ukázalo jako výborná volba. Na  příští letní sezonu chystáme promítání jednou za 14 dní 
a začneme již v červnu. Stejně tak je možné promítání filmu uskutečnit po domluvě na našich osadách.

Děkujeme Jaderné elektrárně Temelín Skupiny ČEZ, že tento projekt zařadila do Oranžového roku a  nám 
finančně pomohla realizovat tuto akci. Pomoci si velmi vážíme.            

Markéta Farková
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Bukovský trh do třetice

Ze života v městysi

Co se nám letos povedlo?

V pořadí již třetí Bukovský trh je za námi. Jaké to bylo?
Pořádání takové akce je vždy adrenalin. Přijedou prodejci, budou mít 

zájem k  nám do  Bukovska přijet? Přijdou lidi? Vyjde nám počasí? Nám 
opět klaplo všechno najednou (až na pár marodů v  řadách vystavujících, 
ale to je pochopitelné). Z  trhu jste tak mohli odejít například s  košíkem 
voňavým od  koření, s  jelítkem na  nedělní oběd, s  jablkem k  snídani, 
s lahvinkou na večer, gaťaty pro prcky, čelenkou na uších, novou šrajtoflí či 
venkovní kyticí.

Kdo objednával počasí, tomu díky. Kdo přijel vystavovat, tomu díky 
ještě větší a  vám všem, kteří jste přišli, děkuji nejvíce, protože trhy 
pořádáme hlavně pro vás.

Přáli bychom si, aby vás náš trh vylákal ven, aby vás bavilo si na něm 
něco vybrat, aby vám chutnalo se na něm najíst a nakoupit i něco s sebou 
a zejména abyste si domů odnášeli nejen plný košík, ale i tu skvělou náladu 
z toho, že jste se pobavili s kamarády a potkali se se známými a sousedy. 
Takové trhy má smysl pořádat. Takové trhy nás baví.

Moc děkujeme za veškerou zpětnou vazbu. Bez vašich názorů, nápadů 
a připomínek by to nešlo. Co se  líbí nám, nemusí se  líbit vám a naopak. 
Proto pokud na  nás ohledně trhů máte cokoliv, napište nám třeba na  facebook městyse nebo vyřiďte osobně 
komukoliv z nás, kteří pro vás trhy chystáme. Ivan Bartoš přijímá vaše stížnosti, paní starostka pochvaly a já nápady 
a inspirace.

Za pořadatele Barbora Vacková

Chci poděkovat všem občanům, ale i  chatařům, kteří 
se aktivně zapojují do zvelebování naší obce a okolí. Kdo 
se  rozhodl navštívit naší rozhlednu, tak si určitě všiml 
upraveného posezení, zrestaurovaného kříže a  nového 
rozcestníku. Není to ovšem pouze jeden zrestaurovaný 
kříž – i na křižovatce Jednoty – Hvozdno nám tento kříž 
padne do oka.

Dále máme elektriku v  garážích, je dokončeno jejich 
omítnutí a po zhotovení stropů budou plně funkční.

Nesmím ani zapomenout na práci našich mužů, kteří 
nám dělají dříví, aby v  naší hospůdce nic nechybělo 
příjemnému posezení.

Za osadní výbor Kapinusová
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Poslední prázdninový víkend pořádal spolek ŠUKAPI 
na  rybníku Hraďák dětské rybářské závody. Za  hojné 
účasti 20 malých rybářů, na které čekaly hodnotné ceny, 
dárky, občerstvení a  nespočet rybářských zážitků 
a spokojeně prožitého dne. Vítězkou se stala malá slečna 
Pitrová, za ní se umístili chlapci Sejk a Krupka.

Další závody se uskutečnily v sobotu 10. září, a to pro 
dospělé účastníky závodu. Na  ranní sraz dorazilo 
16 borců a od začátku to byl tuhý boj o vítězství mezi V. 
Kukačkou J. Mokrým, J. Špatným a  V. Ujkou. Nakonec 
pořadí dopadlo stejně a vítěz nalovil 240 cm ryb. Na závěr 
bychom chtěli poděkovat všem účastníkům závodu, 
rodičům, městysi Dolní Bukovsko, sponzorům a  dalším 
příznivcům.

Za ŠUKAPI František Kadlec

Ze života v městysi

Pohádková cesta až napodruhé

Závody na Hraďáku

Začátek školního roku je spojen s  akcí pro děti 
a tou je pohádková cesta. Počasí nám nepřálo, proto 
jsme se  rozhodli odložit cestu o  týden. A  tak nás 
v neděli 25.  září navštívilo 10 pohádkových postav, 
které měly pro děti připravené úkoly. Na  prvním 
stanovišti na  děti čekala krásná Sněhurka, která 
s  dětmi skládala puzzle. Druhé stanoviště obsadili 
loupežnici, kteří se  snažili před dětmi uchránit svůj 
poklad, ale to se  jim nepodařilo. Všechny děti byly 
moc šikovné a  po  shození plechovek se  dostaly 
k  truhle plné čokoládových zlaťáků. Další na  trase 
čekala Červena karkulka s  hádankou, indiáni, 
u  kterých si děti vyzkoušely házet šipky na  terč 
a také kocour v botách s připravenou dráhou, kterou 
zdolávaly v  obřích botách. Tak a  polovina trasy je 
za námi a kdo bude na  stanovišti teď? Byl to motýl 

Emanuel a  Maková panenka, která poztrácela 
v trávě korálky, a tak jim děti pomohly korálky najít 
a  posbírat. Cesta pokračovala dál ke  krásným 
beruškám, u kterých si zahrály piškvorky a o kousek 
dál seděl vodník a u rybníčku hlídal rybičky, které 
se děti snažily chytnou na prut. Na předposledním 
stanovišti čekali králíci z klobouku, od kterých si děti 
odnesly vlastnoručně obmotanou mrkvičku a  po-
slední stanoviště obsadil klaun, který si připravil 
shazování kuželek. A  tím je cesta u  konce, děti 
se  s  orazítkovanou kartičkou odebraly do  cíle, kde 
dostaly hru, bublifuk, tetování, medaili a  také 
pikador – cesta byla náročná, a  tak jim jistě přišel 
vhod. I  když v  polovině akce začalo pršet, děti 
se nevzdaly a zvládly dojít až do  cíle. Doufáme, že 
se vám akce i přes nepřízeň počasí líbila a budeme 
se těšit na další setkání.

Hana Pourová
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V  sobotu 20. 8. jsme se v Bečicích zúčastnili oslav a našim kamarádům hasičům jsme pomohli i  s pohoštěním. 
Klasicky první sobotu v září nás čekalo Bukovské setkání. Počasí nám letos přálo, a  tak se dostavilo mnoho hostů. 
V Trocnově jsme se v úterý 13. září podíleli s polní kuchyní na  setkání zasloužilých hasičů. Bukovskou pouť jsme 
stejně jako v minulých letech měli záživnou. V pátek jsme stavěli stany na hřišti na pouťovou zábavu, v sobotu jsme je 
přestěhovali ke kostelu a k úřadu městyse. Stejně jako loni jsme v tomto prostoru měli v neděli stánek s pohoštěním. 
Za kostelem proběhl kulturní program a po  jeho ukončení jsme veškeré naše vybavení sbalili a uklidili. V  sobotu 
17.  9. jsme se  zúčastnili oslav 150  let hasičů v  Soběslavi. Ten samý den jsme s  bufetem zabezpečili oslavy našich 
kamarádů ze Ševětína, kteří slavili 130 let od svého založení. Mladí hasiči za sebou mají podzimní kolo hry Plamen. 
V sobotu 8.10. v Dřítni skončili mladší i starší žáci shodně na 3. místě.

V  minulém čísle jsem psal, že naše ženy postoupily na  republiku. Vůči předchozím postupovým kolům 
pozměněný tým se  vydal hájit naše barvy v  pátek 26.  8. do  Pardubic. V  sobotu plnily disciplíny běh na 
100 m překážek a štafetu 4 x100 metrů, v které skončily na třetím místě. V neděli následoval požární útok. Celkově 
naše děvčata skončila na překrásném 5. místě. V neděli je naše členky a členové dojeli do Pardubic podpořit.

Za SDH Dolní Bukovsko Tomáš Pavlásek, velitel sboru

Naše ženy končily páté v republice!

Ze života v městysi

Bukovská setkání

Konec léta je vždy trochu hektický, a  tak tomu bylo i  letos. Většinu času a každou volnou chvíli jsme věnovali 
přípravě žen na MČR do Pardubic. Ale ani děti nezůstávají pozadu a pomaličku získávají zkušenosti a sbírají první 
úspěchy. Po  značné obnově týmu a  po  odstraňování nováčkovských chybiček už sahají po  prvních medailích 
a příznivějších výsledcích.

Na „Dolnobukovském trojboji“ vybojovaly v uzlovací štafetě stříbro mladší a zlatou medaili starší. O den později 
v Chrášťanech si starší žáci doběhli sice pro čtvrté místo na branném závodě, ale útok pokazila proudařka, a  tak 
skončili celkově osmí.

Na tradičním a  oblíbeném závodě na 60 metrů překážek v  Praze – Třebonicích jsme opět posbírali několik 
úspěchů. V mladších žákyních to byl bronz, ve starších žákyních bronz a  čtvrté místo. Některé děti si doběhly pro 
osobní rekordy. Za osobní rekordy dostávají odměny od  svých vedoucích, takže pro každého našeho závodníka je 
motivace se zlepšovat.

Dne 3. 9. se uskutečnil již několikátý ročník Bukovských setkání. Na hřišti probíhaly takřka po celý den soutěže 
v hasičském sportu a na tzv. tréninkovém hřišti postavili hasiči stan, kde se odpoledne sešli jak místní senioři, tak 
zasloužilí hasiči, ale hlavně muzikanti, kteří svou hudbou zpříjemnili celé posezení. K poslechu zahráli muzikanti 
místní i přespolní, letos jako překvapení zatančili i folklórní soubor z Plané nad Lužnicí. Na harmoniku zahrál krásně 
i moderní melodie nejmladší muzikant Jaroušek Pokuta. Přítomné ženy dostaly od Jiřího Žižky tradiční karafiát a 
všichni si pochutnali na řízku z hasičské polní kuchyně. Celá akce proběhla letos za podpory Generálního partnera 
Oranžového roku, Skupiny ČEZ. Srdečně děkujeme!

Ivana Makovičková

Aktualitky od mladých hasičů a družstva žen
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V  Ohrazeníčku vrcholí sezóna napříč seriálem 
soutěží „Českobudějovický dvojboj“. I  zde je jednou 
z disciplín běh na 60 metrů překážek, jen s tím rozdílem, 
že jsou vybráni v  každém týmu tři nejlepší závodníci, 
jejichž časy se  sčítají do  celkového hodnocení. 
V mladších žákyních jsme vyběhaly v  této individuální 
disciplíně stříbro a  bronz, ve  starších žácích bronz 
a ve starších žákyních 4. místo.

V Ohrazeníčku jsme celkově vybojovali v mladších 
7.  místo a  ve  starších žácích 3.  místo. V  celkovém 
vyhodnocení Českobudějovického dvojboje jsme 
v  mladší kategorii skončili na 8.  místě a  ve  starší 
kategorii jsme pro nízký počet odjetých soutěží nebyli 
hodnoceni. Bohužel nás letos provázela silná neúčast 
závodníků na soutěžích zařazených do tohoto seriálu, ať 
už z důvodu vysoké nemocnosti nebo aktivit s rodiči, což 
je velká škoda.

V  letošním roce se  uskutečnilo historicky poprvé 
samostatné Mistrovství České republiky v  běhu na 
60 metrů překážek v Benešově. Reprezentoval nás jeden 
mladší žák a  jedna mladší žákyně, bohužel oba z velké 
nervozity pokusy pokazili.

V  Dřítni, kde se  konal již nový ročník Plamene, 
mladší i  starší žáci vybojovali 3.  místa! Na  programu 
byla štafeta 4x 60  metrů a  štafeta dvojic, kde jsme 
předvedli solidní výsledky.

Všude dochází ke změnám, stejně i u hasičů. 
Závod požárnické branné všestrannosti se otevírá 
i  jiným organizacím, proto byl nově odloučen 
od hry Plamen a stane se samostatným závodem. 
Letos v  Dřítni proběhl nultý ročník. Ve  starší 
kategorii jsme nasadili dvě hlídky a  vybojovali 
jsme 4. místo a v mladší kategorii jednu hlídku, 
která skončila na 6. místě.

SDH Dolní Bukovsko – kategorie ženy – 
získalo historicky první postup na  Mistrovství 
ČR do Pardubic. V běhu na 100 metrů překážek 
jsme v  součtu časů vybojovaly 6. místo, což byl 
slibný začátek. Vzhledem k  tomu, že jedna 
z našich závodnic získala třetí příčku, neminula 
nás dopingová zkouška, která nám trochu 
z  časových důvodů, potrápila psychiku před 
štafetou. Naštěstí se děvčata na dráhu postavila 
včas, navíc jsme měli poslední 17. startovní číslo. 

Na štafetě 4x100 metrů, kde na prvním úseku překonává 
závodnice domeček, už to vypadlo slibně, nakonec jsme 
těsně získali bronz po nevydařené předávce na  čtvrtém 
úseku! Pro nás to však znamenalo obrovskou radost, 
neboť přivézt domů medaili z MČR je velký úspěch!

V  tu chvíli jsme se nečekaně dostaly na úroveň boje 
o  medaili za  celkové umístění. Na  požární útok – 
královskou disciplínu jsme si věřily, však na  trénincích 
se  nám dařilo, a  to jsme trénovaly většinou za  silného 
deště na  podmáčeném terénu, protože letošní léto holt 
bylo takové. Avšak poslední den v Pardubicích se  také 
trochu změnilo počasí, občasné přeháňky nám zase tolik 
nevadily, ale občas se ozval vítr a  ten také ovlivnil náš 
druhý pokus na nástřiku. Levý terč sestříkla závodnice 
na  zlato, ale pravý terč v důsledku vytvoření větrného 
tunelu neměla šanci proudařka ani slyšet, ani vidět, 
a  bylo z  toho šesté umístění. Jindy s  takovým časem 

super výsledek, ale tady nás to připravilo 
o  stupně vítězů nejen z  této disciplíny, ale 
také  z celkového hodnocení. Přesto si 
myslím, že 5.  místo je pro náš sbor v  tak 
obrovské konkurenci výběru krajů obrovský 
úspěch! Medaile děvčatům předával ministr 
vnitra a  v neposlední řadě musíme 
poděkovat i  našim fanouškům nejen těm 
doma, ale i  těm, kteří za  námi přijeli 
na stadion a fandili. Moc si toho vážíme!
Odběhly jsme i několik stovkařských závodů 
a  v celkovém hodnocení seriálu soutěží 
„Jihočeská stovka“ se  stala přebornicí kraje 

a  zlatou medaili si odnesla v  kategorii ženy naše 
závodnice!

V  hodnocení seriálu soutěží v  požárním útoku 
„Velká cena“ jsme sice odjely jen pár závodů, ve kterých 
jsme nicméně bodovaly. To nám přineslo 5. místo a  jsme 
pozvané na slavnostní vyhodnocení na Hosín.

Hana Nejedlá

Ze života v městysi

Na letošním Plameni v Dřítni jsme byli bronzoví
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Inzerce
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